
 
切換紙張輸送⽅法 - 速度優先 / 列印⾯優先設定 

Switch Paper Feed Method – Speed Priority / Print Side Priority Setting 

原因:  
Cause: 
因印表機紙張輸送⽅法預設值為「速度優先」，單⾯列印與雙⾯列印時紙張擺放⽅向不同 
Due to default Paper Feed Method of printer is [Speed Priority], paper loading orientations are different 
between 1-Sided and 2 Sided Printout  

在「速度優先」設定下： 
When setting is [Speed Priority]: 
 
單⾯打印在帶有標誌紙張的紙張擺放⽅法： 
Printing on paper with logos when 1-Sided printouts loading methods: 
 

  
雙⾯打印在帶有標誌紙張的紙張擺放⽅法： 
Printing on paper with logos when 2-Sided printouts loading methods: 

  
解決⽅案： 
Solution:  
改變切換紙張輸送⽅法至「列印⾯優先」，以雙⾯打印在帶有標誌紙張的紙張擺放⽅法 （標誌⾯向下）可同
樣適⽤於單⾯打印。 
if [Switch Paper Feed Method] is set to [Print Side Priority], the facing that you use for loading 
preprinted paper for 2-sided printing (logo side face down) can also be used for 1-sided printing. 



1. 在⾸⾴中點選「功能表」 
Tap [Menu] at HOME page  

  
 

2. 點選 「⼀般設定」 
Tap [Common Setting] 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



3. 點選「切換紙張輸送⽅法」，按紙張來源分別設定 （多⽤途紙盤、紙匣1或2） 
Tap [Switch Paper Feed Method], specify this setting for different paper source (Multi-Purpose 
Tray, Drawer 1 or 2)  

  

4. 點選「列印⾯優先」 
Tap [Print Side Priority] 

-完- 


